
 
 
 

Verslag Algemene Ledenvergadering van woensdag 11 oktober 2023 
Aantal aanwezige leden: 17 
Afwezig met kennisgeving: 2 

 
1. Opening en welkom 
De secretaris Els van Knippenberg opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte 
welkom. 

2. Benoemen van één lid in verband met het voorlopig vaststellen van de 
notulen van deze vergadering 

Frans Kesselmans stelt zich beschikbaar om de notulen van deze vergadering voorlopig 
vast te stellen. 

3. Vaststellen verslag Algemene Ledenvergadering van 4 oktober 2022 
Het verslag van de Algemene Ledenvergadering van 4 oktober 2022 kon worden ingezien 
voorafgaand aan deze vergadering en is voorlopig vastgesteld door Albert van Welie. Er 
worden geen opmerkingen gemaakt over de inhoud van het verslag en daarmee is het verslag 
van de Algemene Ledenvergadering van 4 oktober 2022 goedgekeurd en vastgesteld. 

4. Mededelingen 
In het voorjaar van 2023 heeft onze voorzitter Piet Mölling te kennen gegeven dat hij stopt 
met zijn bestuurstaken, na een lange staat van dienst. Er is inmiddels op gepaste wijze 
afscheid van hem genomen. We willen hem nogmaals hartelijk bedanken voor zijn enorme 
inzet voor de natuur en ons milieu in de afgelopen jaren. 
In 2022 heeft het landelijke IVN als richtlijn opgesteld dat ook de ‘eigen’ gidsen een 
vergoeding krijgen voor hun inzet. Het bestuur heeft besloten om aan dit voorstel gehoor te 
geven en vanaf januari 2023 krijgen niet alleen de externe gidsen, maar ook onze eigen 
gidsen een vergoeding van € 20,00 voor elke excursie die ze begeleiden. Enkele actieve 
vrijwilligers in de zaal geven aan dat zij afzien van deze vergoeding. 
Zoals veel andere verenigingen zijn ook wij op zoek naar nieuwe bestuursleden om zo de 
toekomst met een voltallig bestuur tegemoet te kunnen zien. De secretaris doet een oproep 
aan actieve IVN-ers om zich beschikbaar te stellen. 
In 2024 bestaat IVN Baarlo-Maasbree 40 jaar, om precies te zijn op 22 maart. 
Als iemand leuke suggesties en ideetje heeft over hoe we een mooie invulling kunnen geven 
aan deze mijlpaal, dan kan men dit aan het bestuur doorgeven. 

5. Jaarverslag 2022 
De secretaris geeft aan dat IVN Baarlo-Maasbree ook in 2022 nog te maken heeft gehad 
met de coronaperikelen. Vanaf februari 2022 zijn de activiteiten weer opgestart. 
Gemiddeld zijn er ongeveer tien deelnemers aanwezig tijdens onze excursies en daar zijn we 
heel tevreden mee. 
De secretaris geeft aan dat van bijna al onze activiteiten verslagen in het krantje komen, ook 



belangrijke informatie en interessante natuurweetjes zijn er te vinden. Ze beveelt het 
ledenblad van harte aan bij de aanwezigen; het is elke keer de moeite waard om te lezen. 
Het is de moeite waard om ook eens op onze facebookpagina en op instagram te kijken, 
waar de mooiste foto’s van onze excursies te zien zijn. 
In 2022 heeft het landelijk IVN een nieuwe website gelanceerd, er is door onze vrijwilligers 
heel veel werk gestoken in de invulling hiervan. Deze website wordt gefaciliteerd door het 
landelijk IVN en via de afdracht betalen we elk jaar mee aan de instandhouding ervan. Op de 
website staat altijd de meest actuele informatie over onze excursies en kan men checken of 
een geplande excursie doorgaat. 
Ook dit jaar hebben we een gevarieerd programma en het bestuur nodigt iedereen graag uit 
om aan te sluiten bij onze excursies en activiteiten. 
Het ledenaantal van IVN Baarlo-Maasbree blijft redelijk stabiel met in totaal rond de 60 leden 
en donateurs. 
Om projecten in Venlo en omgeving te kunnen uitbreiden met steun van de Gemeente 
Venlo is het Klaverblad IVN Groot Venlo, bestaande uit IVN de Steilrand, IVN Baarlo-
Maasbree, IVN de Maasdorpen en IVN Maasduinen opgericht. We hebben enkele keren 
samen gezeten om te kijken waar we elkaar kunnen helpen en waar mogelijk versterken. 
Mocht er nieuws over deze samenwerking zijn, dan kunt u dat in ons ledenblaadje lezen. 
IVN Baarlo-Maasbree is actief in het Groenplatform van de gemeente Peel en Maas en is 
ook in actie gekomen voor het behoud van een houtwal aan de Heierhof in Baarlo. Helaas 
moet de houtwal wijken voor de nieuwbouwplannen. 
Er zijn een dertigtal nestkasten aangekocht, voor onder andere steenuil, bosuil en diverse 
zangvogels en die zijn door de faunawerkgroep geplaatst in het Raayerbos. 
Tot slot valt nog te vermelden dat het bestuur in 2022 een aantal keren heeft vergaderd en dat 
ook de nieuwe bestuursleden hierbij aanwezig waren. Uit dit jaarverslag blijkt dat we met een 
relatief klein aantal vrijwilligers heel veel zaken voor IVN Baarlo-Maasbree voor elkaar krijgen, 
een woord van dank is hier zeker op zijn plaats. 

6. Financieel verslag over 2022 met de conclusie van de kascommissie 
De penningmeester geeft uitleg over de cijfers van het afgelopen jaar. 
Als we kijken naar het financiële plaatje over 2022 dan zien we dat we dat jaar met een 
negatief saldo van € 959,57 hebben afgesloten. Na verwerking van de kosten en baten over 
2022 is er per 1 januari 2023 een bedrag in kas van € 7191,17. 
De contributie voor leden van IVN Baarlo-Maasbree blijft in 2024 nog op hetzelfde bedrag 
staan, namelijk € 20,00 voor het lidmaatschap en € 15,00 voor donateurs. Dit ondanks dat de 
afdracht aan de landelijke IVN organisatie € 12,50 per lid bedraagt. De landelijke richtlijn 
voor een lidmaatschap is € 24,00 maar gezien onze goede financiële situatie is een 
verhoging op dit moment nog niet van toepassing. 
Een woord van dank aan Miny Postma en Suzanne van Knippenberg die de kascontrole van 
2022 hebben uitgevoerd en hiermee is decharge verleend aan het bestuur en aan de 
penningmeester voor de het gevoerde beleid en voor de cijfers van 2022. 
We luisteren vervolgens naar de bevindingen van de kascommissie die de kascontrole 2022 
heeft uitgevoerd. Suzanne van Knippenberg geeft aan dat bij de kascontrole is gebleken dat 
de boekhouding keurig in orde is en dat alle stukken aanwezig en in orde zijn. 

7. Benoemen twee leden voor de kascommissie 2023 
Jan Peeters en Albert van Welie stellen zich beschikbaar om zitting te nemen in de 
kascommissie voor 2023. 



8. Rondvraag en sluiting 
De onderstaande vragen komen tijdens de rondvraag ter sprake: 
- Hoe zit het met de samenwerking tussen de IVN-afdelingen in onze regio? 
De secretaris legt uit dat er vier keer per jaar een regiovergadering is waarbij de afdelingen 
van de regio Midden-Limburg ( IVN de Steilrand, IVN Helden, IVN Roermond, IVN Meijel, 
IVN Weert), waar wij onder vallen, bij elkaar komen. Ook verzorgen gidsen van collega 
afdelingen voor ons excursies en organiseren we samen verschillende cursussen, zoals de 
Natuurgidsencursus en de Landschapsgidsencursus. Zoals al eerder in deze notulen 
vermeld staat, hebben we ook overleg met de afdelingen van Groot-Venlo. De secretaris legt 
uit hoe de gemeente Venlo door het regiobestuur is opgedeeld onder de vier IVN-afdelingen. 
Als grens is enerzijds de Maas en anderzijds de spoorlijn Venlo-Nijmegen genomen. Het 
gebied ten noorden van de spoorlijn en ten oosten van de Maas behoort tot het werkgebied 
van IVN de Maasduinen. Het gebied ten zuiden van de spoorlijn en ten oosten van de Maas 
behoort tot IVN de Steilrand, het gebied ten noorden van de spoorlijn en ten westen van de 
Maas behoort tot IVN de Maasdorpen en het gebied ten zuiden van de spoorlijn en ten 
westen van de Maas behoort tot het werkgebied van IVN Baarlo-Maasbree. 
- Waarom staat IVN Baarlo-Maasbree niet op de jaarlijkse braderie in Baarlo en op 
andere markten met een informatie kraampje om zo meer naamsbekendheid te krijgen? 
De secretaris legt uit dat ook IVN Baarlo-Maasbree te maken heeft met een dalend aantal 
actieve vrijwilligers. Op dit moment ontbreekt de mankracht om ons op deze manier te 
presenteren. 
- Kan de locatie van de excursies beter worden aangegeven? 
De secretaris legt uit dat er meestal een aankondiging in het ledenblaadje staat met meer 
informatie over de excursies. Het is aan te raden om altijd even onze website te checken voor 
relevante informatie over de vertrektijden, de locatie en eventuele afgelastingen. 
- Hoe zit het met de samenwerking met de Gemeente Peel en Maas? 
De secretaris legt uit dat we de komende jaren vanuit de Gemeente Peel en Maas per jaar 
een subsidie van € 1254,01 krijgen. Dit bedrag is ruim € 400,00 hoger dan eerdere 
subsidies en hier zijn we dan ook heel blij mee. We gaan niet actief subsidie aanvragen 
voor initiatieven uit ons werkgebied in de Gemeente Venlo. 
Ook dit jaar is er een fotowedstrijd georganiseerd, maar helaas zijn er geen inzendingen 
geweest. Onze vaste fotografen Suzanne en Laurie mogen de trofee opnieuw een jaartje 
koesteren. Ik roep iedereen hierbij op om de foto’s die gemaakt worden tijdens onze excursies 
in te zenden en zo mee te doen aan de fotowedstrijd. U kunt per persoon maximaal 10 foto’s 
aanleveren om mee te doen. Een onafhankelijke jury zal de foto’s wederom beoordelen en 
tijdens de ALV van 2024 zal een nieuwe winnaar worden gekozen. 
De secretaris sluit de vergadering en na de pauze geeft Jan Peeters een interessante lezing 
over ‘Vogels in onze omgeving’. 

 
Voorlopig vastgesteld op: 13-10-2023 
Lid IVN Baarlo-Maasbree: 
Frans Kesselmans 

 
 
Vastgesteld op: 
Secretaris: Bestuurslid: 
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